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Sportovní areál zahájil letní provoz!
Aneb ve zdravém těle zdravý duch 

 
- Kurty na odbíjenou, košíkovou, tenis
- Minigolf 
- Stolní tenis 
- Dětský koutek 

 

Těšíme se na Vaši návštěvu!

Více uvnit
 
 
 

Kancelář místních poplatků
oznamuje: 

 

Kancelář místních poplatků MěÚ Staré M
bude v období 9. – 20. června z důvodu dovolené 
uzavřena.  
Poplatky je možno zaplatit v úředních hodinách 
v účtárně MěÚ v 1. patře radnice. Místní poplatek 
za odpady je splatný do 30. září 2014.
 

Děkujeme za pochopení!
 

Zlatý rohZlatý rohZlatý rohZlatý roh
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… pojďte všichni na … pojďte všichni na … pojďte všichni na … pojďte všichni na 
V sobotu 28.6.2014 se uskute
tradi ční a velmi oblíbená akce:

„Přejezd Kladského „Přejezd Kladského „Přejezd Kladského „Přejezd Kladského 
sedla na koloběžkách“sedla na koloběžkách“sedla na koloběžkách“sedla na koloběžkách“

 
Sledujte vývěsky a www.staremesto.info

Všichni jste srde

Sportovní areál zahájil letní provoz! 
ěle zdravý duch ☺☺☺☺ 

Kurty na odbíjenou, košíkovou, tenis 

šíme se na Vaši návštěvu! 
 

Více uvnitř čísla… 

5.6.2014 „Batikování textilu“
s D. Prodě
Těšíme se na Vás!

 místních poplatků MěÚ 

ů ěÚ Staré Město 
ůvodu dovolené 

ředních hodinách 
e radnice. Místní poplatek 

ří 2014. 

ěkujeme za pochopení! 

 

SPORTOVNÍ UTKÁNÍ
STARÉ MĚSTO x STRONIE SLASKIE

 
7.6.2014 ve Starém M

Přijďte fandit a podpo

Více uvnitř
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… pojďte všichni na … pojďte všichni na … pojďte všichni na … pojďte všichni na kolobky…kolobky…kolobky…kolobky…    
V sobotu 28.6.2014 se uskuteční 

ční a velmi oblíbená akce: 

„Přejezd Kladského „Přejezd Kladského „Přejezd Kladského „Přejezd Kladského 
sedla na koloběžkách“sedla na koloběžkách“sedla na koloběžkách“sedla na koloběžkách“    

ěsky a www.staremesto.info. 
 

Všichni jste srdečně zváni!!! 

 

5.6.2014 „Batikování textilu“ 
D. Prodělalovou 
ěšíme se na Vás! 

SPORTOVNÍ UTKÁNÍ  
ĚSTO x STRONIE SLASKIE 

7.6.2014 ve Starém Městě 
 

te fandit a podpořit hrá če! 
 

Více uvnitř čísla… 
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Ukliďme Staroměstsko, 26.4.2014 
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Malebné (skoro čisté) Staré Město 
Poslední týdny jen potvrdily, že na světě existují tři skupiny lidí podle svého přístupu k nepořádku. Myslíme tím 
nepořádek fyzický, odpadky, se kterými se dá vypořádat lépe než s jakýmkoli jiným druhem nepořádku v našem 
životě. Jsou tací, kteří nepořádek dělají a kterých je, zdá se, až příliš mnoho. Pak jsou mezi námi takoví, kteří se 
snaží uklízet své odpadky tam, kam patří, protože život na skládce není nic moc. A nakonec je tu naštěstí i několik 
takových, kteří se nehodlají dívat na to, jak první skupina z krásných míst na světě dělá nevzhledné království 
prázdných plastových lahví, pneumatik nebo obalů všeho druhu, a raději jdou, ohnou záda a odpadky po nich 
seberou. Pro ty je jako dělaná akce Ukliďme svět, mezinárodní kampaň, v jejímž rámci organizují skupiny 
dobrovolníků na celém světě úklid svého okolí.  
Naštěstí poslední dubnový týden ukázal, že i ve Starém 
Městě se najde dost lidí, kteří jsou ochotni udělat místo, 
kde žijeme, hezčím a zdravějším. Po úklidu, který 
pořádala místní škola, se pytlů a rukavic chopili i skauti 
a dokázali, že uklízet bude bohužel pořád co. V sobotu 
26. dubna se sešlo jakoby souhrou náhod 26 dobrovolníků 
od 4 let výše a rozhodli se pročistit i další místa kolem 
Starého Města, na která se při předchozích úklidech 
z časových důvodů zkrátka nedostalo. Šlo především 
o okolí cest do Stříbrnic, Seninky, na Štěpánov či do 
Malého Vrbna.  
Výsledek jste mohli vidět před skautskou klubovnou. 
Z náplně nasbíraných obalů od sladkého by mohla dostat 
velká část Starého Města diabetický záchvat. Z plastových 
lahví a plechovek bychom všichni měli pořádnou víkendovou oslavu a z pneumatik a dalších autodílů bychom si směle 
mohli postavit dvě nová auta. Zdá se to málo? Mohli bychom nabídnout i koberce do předsíně či elektrické kabely. 
Zkrátka spektrum věcí, které je člověk ochotný hodit do potoka, lesa či jen tak vyhodit z auta, je velmi široké. A přitom je 
zajímavé, že daleko blíže než onen potok máme u domů popelnice, kontejnery a sběrný dvůr. 
V sobotu bylo hezké vidět, kolik dětí i mladých lidí má v sobě chuť a energii spoustu z těchto věcí posbírat.  A kromě 
občerstvení, kterého se jim dostalo na bývalém skautském tábořišti ve Stříbrnicích, si odnášeli jako praví dobrovolníci 
pouze dobrý pocit. Doufám, že přispěli k dobrému pocitu i těm, kteří se zúčastnit nemohli.  Staré Město totiž rozhodně za 
minulý týden hodně prokouklo.  Člověk má při toulkách městem i mimo něj zase lepší pocit z přírody (která je ostatně 
jedním z nejdůležitějších atributů našeho města), aniž by mu oči zadrhávaly v zeleném porostu o plastové láhve a další 
upotřebené či jen zhola zbytečné výdobytky naší doby.  
Pro ty, kteří by chtěli příště pomoci s námi nebo pomoci jen tak sami a individuálně, máme stále spoustu tipů.  A pokud 
se Vám zdá, že Staré Město je alespoň prozatím zase tím čistým městečkem v podhůří Králického Sněžníku, o kterém se 
mluví v turistických prospektech a ve kterém žijeme, a pomoc nepotřebuje, jste vítáni vyrazit s námi 24. května na 
Sněžník. Ten naši pomoc potřebuje totiž pořád.  

Milovníci přírody -Junák Staré Město – středisko Sněžník + Iva Řezníčková 
PS: A jen tak pro zajímavost. Do které skupiny ze začátku článku patříte vy? Milujeme přírodu!  
 

Informace pro občany: 
 

Od 1.1.2014 je v účinnosti novela Zákona č. 151/1997 
Sb., o oceňování majetku s tím, že došlo k výraznému 
navýšení tarifů, což má za následek výrazné zvýšení 
cen pozemků. 
V této souvislosti je nutno podotknout, že v souladu 
s ustanovením § 39 odst. 2 Zákona o obcích mají obce 
povinnost prodávat za cenu „obvyklou“ s tím, že 
případné odchylky od ceny obvyklé musí být 
odůvodněny. 
Město Staré Město na svém zasedání dne 24.5.2011 
přijalo následující usnesení: Zastupitelstvo Města 
Staré Město  schvaluje: 

- prodej pozemků za cenu znaleckého posudku, 
- prodej pozemků za 30 % ceny znaleckého 

posudku se zvýhodněním pro nájemce (doba 
nájmu minimálně 5 let a řádná údržba 
pozemků po dobu nájmu), 

-    v ojedinělých případech zvláštního zřetele 
za cenu dohodou. 
 Náklady spojené s prodejem uhradí žadatel. 
V souladu s tímto usnesením se pak na každý 
prodávaný pozemek zpracovává ZP na určení ceny, 
když cena za ZP se započítává do nákladů, které hradí 
žadatel o prodej pozemku (vedle nákladů na GP, 
výpis z KN apod.). Pokud se týká snížení kupní ceny 
na 30 % hodnoty ZP, pak tato přichází v úvahu 
v případě, že žadatel má pozemek (celý pozemek 
podle parcelního čísla dle katastru nemovitostí) 
v pronájmu déle jak 5 let. 
Na základě výše uvedených skutečností tedy 
upozorňuji občany mající zájem o koupi pozemků 
z majetku města, aby počítali s tím, že výše cen 
pozemků se tedy již bude odvíjet od nové legislativy, 
která tyto ceny výrazně navyšuje. 
 

Bc. Mrázek Jaroslav, tajemník MěÚ   
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Společenská kronika 
V měsíci červnu oslaví svá významná životní jubilea: 

 

Reizigová Emilia 
Albertová Antonie 
Holub František 
Krsička Vladislav 
Heldes Jozef 
Ryšavý Antonín 
 

Našim spoluobčanům přejeme stálé zdraví,  
mnoho štěstí a radosti ze života! 

 
 

 

úmrtí:   
Morong Pavel 
 
 
 

narozené děti: 
Fedáková Gabriela 
 

 
 

vzpomínka 
Věnujte tichou vzpomínku na pana 

Miroslava MINÁ ŘE z Květné, 
který by se dožil  

dne 3. června 80 let. 
Stále vzpomínají manželka a dcery 

s rodinami. 
 

 

vzpomínka 
Dne 19. června 2014 vzpomeneme 15. 

výročí úmrtí mého manžela, tatínka 
a dědečka pana Štefana PŘÍHODY. 

 

S láskou vzpomíná manželka Alena, 
švagrová Zdena a Marie,  

děti a vnoučata 
 
 

 

Kultura v červnu 
Na měsíc červen jsme pro Vás vybrali tyto akce: 

 

5.-8.6.2014, Šumperk 
DIVADLO V PARKU 
5.6. 2014 - Nekorektní skeče Tros boys 
6.6. 2014 - Hodný pan doktor 
7.6. 2014 - Muž mé ženy 
8.6. 2014 - Světáci 
 Více informací naleznete na www.divadlosumperk.cz 
 

14.6.2014, Kulturní dům Zábřeh 
HURVÍNEK MEZI OSLY 
Začátek v 16.00 hod. 
Vstupné 170,- Kč 
 

28.6.2014, klášterní kostel Šumperk 
KLÁŠTERNÍ HUDEBNÍ SLAVNOSTI 2014 
Clarinet faktory: Hudba z ticha 
Začátek ve 22.00 hod 
Vstupné 150,- Kč. 

 

Osmisměrka 
Červnová pranostika: „Když na Medarda prší, …“  

M P Z A P O T K A N 

O R T V V Á H A N L 

L Ů K Á E A Ě O Ž É 

I K L V R K L K N K 

T A E A Í K R S E Á 

A Z T B D T L M O R 

N Y Í E A E E A P N 

K S Ř E P Z S K R A 

E P P E O N É A É S 

U Š Č P L Y N N N Í 

 

BAZÉN, ČEPEL, KVÍTEK, KYTARA, LÉKÁRNA, 
MOLITAN, MRKEV, NEOPRÉN, OSLAVA, OVÁL, 
PLYN, POTKAN, POZEMEK, PRŮKAZ, PŘEDKLON, 
PŘÍTEL, VÁHA 
 

 

ČERVNOVÝ RECEPT 
Osvěžení pro školáky – domácí jahodová zmrzlina 

Potřebujeme: 
čerstvé jahody 
vanička polotučného tvarohu 
smetana ke šlehání 
cukr krupice, vanilkový cukr 
 

Postup: 
Očištěné jahody nakrájíme na menší kousky. Přidáme 
k nim cukr a vidličkou je rozmačkáme. K rozmačkaným 
jahodám s cukrem přidáme tvaroh a smetanu. Vše 
promícháme a přelijeme do hrnce. Jahodovou směs 
zahřejeme těsně k bodu varu, poté ihned směs odstavíme 
z plotny a necháme zcela vychladnout.  
Jahodovou směs přelijeme do kovové nádoby a vložíme 
do mrazáku. Zmrzlinu zhruba po 45 minutách 
kontrolujeme a vždy ji promícháme. Po 6 hodinách 
můžeme podávat! ☺ 

Dobrou chuť! 
 
 

 

Turistické informa ční centrum informuje: 
Od června do září má TIC tuto otevírací dobu: 
 

Po, Út, St, Pá: 8-12 a 13-17 hod 
Čt: 8-13 hod 
So: 8-14 hod 
 



Prvomájový turnaj ve fotbale v
Ve čtvrtek 1. května 2014 jsme se zúčastnili s
2007 a mladší. Turnaj pořádal fotbalový klub Šumperk za podpory m
byl křest ohněm, protože s dětmi zatím jen od zimy trénujeme a žádný opravdový zápas ješt
Ale kluci určitě nezklamali, i když konkurence byla opravdu velká. Na turnaji byly totiž p
následující kluby: Šumperk A, Šumperk B, S
Staré Město. Kluci si nejdřív museli zvyknout na pravidla a rychlost hry, ale nakonec jim to celkem šlo. Turnaj jsme sice 
zakončili na předposledním sedmém místě

radost dětí z pohybu a ze soutěže je největší odm
odpověď na řeči typu „ty děti dnes jen sedí u po
TJ Baník Staré Město – Dub na Moravě  
TJ Baník Staré Město – Sudkov   
TJ Baník Staré Město – Šumperk A  
TJ Baník Staré Město – Prostějov  
TJ Baník Staré Město – Sigma Olomouc 
TJ Baník Staré Město – Šternberk  
TJ Baník Staré Město – Šumperk B 
Na závěr bych chtěl poděkovat rodičům za odvoz d
příspěvek na startovné. 

Zleva: trenér Petr Pacal, Jakub Řezníček, Samuel Ko
Martin Hýžďal, Vojtěch Mrázek, Filip Gábor, Tadeáš Krob

Ceník služeb
Kurt na odbíjenou:  20,- Kč osoba/hod
Kurt na košíkovou:  20,- Kč osoba/hod
Kurt na tenis:   20,- Kč osoba/hod
Minigolf:   20,- Kč osoba/hod + 50,
Stolní tenis:   zdarma 
Dětský koutek:   zdarma 
Hřiště na kopanou:  dle dohody

Květen 
Pátek 
Červenec 
Pondělí 
Září –
Pátek 

V případě zájmu o využití víceúčelového hř

Prvomájový turnaj ve fotbale v Šumperku 
častnili s dětmi fotbalového turnaje v Šumperku ročník narození 

ádal fotbalový klub Šumperk za podpory města Šumperk. Pro naše kluky to 
tmi zatím jen od zimy trénujeme a žádný opravdový zápas ještě

 nezklamali, i když konkurence byla opravdu velká. Na turnaji byly totiž př
: Šumperk A, Šumperk B, Sigma Olomouc, Šternberk, Prostějov, Dub na Morav

ív museli zvyknout na pravidla a rychlost hry, ale nakonec jim to celkem šlo. Turnaj jsme sice 
edposledním sedmém místě, ale kdo z vás dal Sigmě Olomouc dva góly? O výsledek ale zas tak nešlo, 

že je největší odměnou, a když člověk vidí plné hřiště šikovných d
ti dnes jen sedí u počítače“. Pro pořádek uvádím jednotlivé naše výsledky.

 0 : 9 
 3 : 0 (branky: Matěj Gábor 2x, Matyáš Pacal)
 0 : 5 
 0 : 6 
 2 : 5 (branky: Matěj Gábor, Matyáš Pacal) 
 2 : 6 (branky: Matěj Gábor 2x) 

3 : 6 (branky: Matěj Gábor, Matyáš Pacal, Jakub
čům za odvoz dětí na turnaj a Ing. Martinu Hutařovi s

ček, Samuel Koňarik, Matyáš Pacal, Daniel Polášek, Nikolas Gábor, Mat
ch Mrázek, Filip Gábor, Tadeáš Krobot, trenér Michal Klemsa. 

Petr Pacal 

SPORTOVNÍ AREÁL 
Ceník služeb 

č osoba/hod 
č osoba/hod 
č osoba/hod 
č osoba/hod + 50,- Kč záloha 

dle dohody 
Provozní doba 

ěten – červen 
Pátek – neděle   10:00 – 18:00 hod 
Červenec – srpen 
Pondělí – neděle  10:00 – 19:00 hod 

– říjen 
Pátek – neděle   10:00 – 18:00 hod 

elového hřiště a minigolfu mimo otevírací dobu nás kontaktujte na tel. 777

5 

čník narození 
naše kluky to 

tmi zatím jen od zimy trénujeme a žádný opravdový zápas ještě nehráli. 
 nezklamali, i když konkurence byla opravdu velká. Na turnaji byly totiž přihlášeny 

jov, Dub na Moravě, Sudkov a TJ Baník 
ív museli zvyknout na pravidla a rychlost hry, ale nakonec jim to celkem šlo. Turnaj jsme sice 

Olomouc dva góly? O výsledek ale zas tak nešlo, 
ř ě šikovných dětí, tak to je ta nejlepší 

vé naše výsledky. 

j Gábor 2x, Matyáš Pacal) 

 

j Gábor, Matyáš Pacal, Jakub Řezníček) 
řovi s firmy PRO-BIO za finanční 

 
arik, Matyáš Pacal, Daniel Polášek, Nikolas Gábor, Matěj Gábor, 

Petr Pacal – TJ Baník Staré Město 

 a minigolfu mimo otevírací dobu nás kontaktujte na tel. 777 675 609. 
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A ZASE TA BEDNA… 
Tato sezóna začínala jako každá jiná posledních pár let. Bylo důležité počítat s možností, že nás je tak málo, že se možná 
na některé zápasy nedáme ani dohromady. Trochu to připomíná boj o přežití ohroženého druhu. Nicméně, jaksi 
neproporčně – čím méně nás je, tím urputněji vít ězíme, a tak jsme po deváté sezóně opět na bedně. 
Volejbalová sezóna 2013/2014 v rámci okresní SOUTĚŽE ŽEN při OVK Jeseník probíhala jako obvykle turnajovým 
způsobem každou druhou sobotu v měsíci, kdy každý tým v rámci sedmi týmů odehrál vždy šest zápasů. Zápasy byly na dva 
hrané sety s bodováním vyhraný set=1bod. Celá soutěž měla dohromady sedm kol, což znamená, že jsme uhrály celkem 
84 setů, ze kterých jsme byly schopny ukořistit 55 vítězných bodů. Z přehršle těchto čísel je důležitý pouze jeden závěr. Opět 
jsme pro Staré Město vybojovaly třetí místo. Na celkový přehled výsledků v rámci Soutěže žen se můžete podívat v přiložené 
tabulce. Rády bychom poděkovaly našim podporovatelům a samozřejmě i sponzorovi Pro-Bio, s.r.o, díky nimž je každá sezóna 
pro nás schůdnější. Samy budeme doufat, že naše desátá sezóna bude opět tak příjemná a vítězná jako v minulých letech. Bez 
vůle a odhodlání to samozřejmě nepůjde, ale jak se letos projevilo, zatím ji máme naštěstí dost ☺ 

Celkové výsledky 9. ročníku Soutěže žen 2013/2014: 
 

(http://www.ovkjesenik.estranky.cz/clanky/soutez-zen---vysledky.html) 

 
 

 

inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce 

 
 

  družstvo poměr setů poměr míčů body 
1. Zábřeh 69:15 2034:1517 69 
2. Šumperk 63:21 1987:1589 63 
3. VK Staré Město 55:29 2001:1735 55 
4. TJ Sport Mikulovice 45:39 1832:1793 45 
5. OVK Jeseník 41:43 1862:1787 41 
6. TJ Vidnava 20:64 1667:1965 20 
7. Vrbno 1:83 1118:2101 1 
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DEN ZEMĚ – 22. 4. 
Naše škola se hlásí k titulu Ekoškola, který získala v roce 2013. Nejen 
z tohoto důvodu byl domluven termín 22. dubna 2014 na úklid Starého 
Města našimi žáky. Tento den se slaví celosvětově jako Den Země. Naším 
cílem je zlepšit prostředí ve škole, jejím okolí a naučit žáky chovat se 
ekologicky. Doufáme, že svým myšlením budou ovlivňovat i své okolí 
a rodiče.  
Staré Město bylo rozděleno do několika úseků, které si rozdělili jednotliví 
třídní učitelé od prvního do osmého ročníku. Ráno v osm hodin se dostavili 
i pomocníci z firmy PRO-BIO. Rozhodli se pomoci s nejhůře zaneřáděným 
úsekem ve Starém Městě – strání nad penzionem Nikol. Žáci z ostatních 
tříd pytlovali nepořádek kolem řeky, křižovatky na Vrbno, cesty kolem 
Květné na Kunčice, kolem náměstí k Mementu Mori, před obchodem 
Hruška, kolem Jednoty COOP i směrem ke střelnici. Podle fotek uvidíte, že bylo sebráno hodně nepořádku, který do 

přírody nepatří – plasty, pneumatiky, obaly. 
Staroměstská provozní odvezla kolem 24 pytlů 
nepořádku do sběrného dvora. Během akce se žáci 
mohli občerstvit a ohřát čajem, který dodala firma 
PRO-BIO. 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce 

 

AUTOŠKOLA 

Staré Město 

Pavel Franěk 
 

� Výuka ŘP skupiny B 
� Školení řidičů 

- referentské 
- profesní 
- kondiční jízdy 

Učebna v budově MŠ a ZŠ Staré Město, 
Nádražní 77 
Možnost platby i na 2 – 3 splátky. 
Tel.: 776 845 673 

 
NABÍZÍME  

zprostředkování nákupu satelitního zboží. 
Montáže, rozvody, servis DVB-S satelitních 
sestav a pozemního Terrestrialního DVB-T 

vysílání. Doladění stávajících parabol. Naladění 
nových programů 

a poradenství. 
Specializované fórum 
zabývající se satelitní 

problematikou naleznete 
na webu 

www.satdigitalne.cz. 
 

Kontakt: 737537353 
 

Restaurace Pod Javorem oznamuje: 
Oznamujeme, že Restaurace – Bowling – Pizzerie „Pod javorem“ ve Starém Městě  

změnila tel. čísla, takto: 
Nyní: 724 773 196 a 601 323 131 

Těšíme se na Vaši návštěvu! 



Kulturní za
Mezinárodní

V sobotu 10. 5. odjeli naši sportovci na 
města Stronie Slaskie.  Hlavní stanovišt

SPA  - v objektu plaveckého bazénu a sportovní haly. Mezi sout
tenis, volejbal dospělí, volejbal mládež do 15ti  let a fotbal ve v
dosáhla naše mládež.  Sportovní utkání ve volejbale vyhrálo smíšené 
Lysák a Martina Langrová. Fotbalového utkání se zú
Pomoraví o.s., a to, jak už jsem výše napsala, ve dvou v
utkáních nenašli přemožitele a rovněž neinkasovali ani jediný gól. 
4 : 0 (Sedláček, Baďura, Geist, Luks) turnaj vyhráli.
Velký, Hňatek) a 2 : 0 (Velký a Matýs). Všem mladým sportovc
reprezentaci našeho regionu. Dík samozř
volného času, který našim dětem věnují) a sponzor
Abych však nezapomněla na dospělé sportovce, kte
 Nás jako organizátory akcí těší skutečnost, že 
v případě potřeby dokážou vytvořit i společný č
Už se těšíme na odvetné utkání v sobotu 7. 
venkovní potom na Sportovním areálu. Další disciplínou bude bowling a minigolf, kterého se m

 

Kulturní za řízení Města informuje: 
Mezinárodní sportovní utkání Staré Město  - Stronie Slaskie

sobotu 10. 5. odjeli naši sportovci na česko-polské sportovní klání do našeho partnerského 
sta Stronie Slaskie.  Hlavní stanoviště sportovního utkání bylo v nově zrekonstruované hale 

objektu plaveckého bazénu a sportovní haly. Mezi soutěžní disciplíny patř
lí, volejbal mládež do 15ti  let a fotbal ve věkové kategorii 10 – 12 let a 12 

sáhla naše mládež.  Sportovní utkání ve volejbale vyhrálo smíšené česko-polské družstvo, kde za naše m
Fotbalového utkání se zúčastnily dva týmy Regionálního sportovního klubu mládeže Horního 

, jak už jsem výše napsala, ve dvou věkových kategoriích – mladší a starší žáci. Mladší žáci ve t
ěž neinkasovali ani jediný gól. Po vítězstvích 1 : 0 (střelci: Luks), 2 : 0 (Pavlín

Geist, Luks) turnaj vyhráli.   Rovněž starší žáci celý turnaj vyhráli, 
atek) a 2 : 0 (Velký a Matýs). Všem mladým sportovcům děkujeme za př

zřejmě patří i jejich trenérům p. Lysákovi a p. 
sponzorům oddílů. 

lé sportovce, kteří nás také výborně reprezentovali. 
čnost, že máme celou řadu dobrých sportovců, kteří si
čný česko-polský tým a bojovat společně bok po boku. 

sobotu 7. června u nás ve Starém Městě. Hlavní stanovišt
venkovní potom na Sportovním areálu. Další disciplínou bude bowling a minigolf, kterého se mů

8 

Stronie Slaskie 
polské sportovní klání do našeho partnerského 

ě zrekonstruované hale 
žní disciplíny patřil tenis, stolní 

12 let a 12 – 15 let. Největšího úspěchu 
polské družstvo, kde za naše město bojovali Matěj 

dva týmy Regionálního sportovního klubu mládeže Horního 
mladší a starší žáci. Mladší žáci ve třech 

řelci: Luks), 2 : 0 (Pavlín, Luks), 
 a to po výsledcích 3 : 1 (Matýs, 

kujeme za předvedený výkon a výbornou 
p. Panáčkovi (za spoustu jejich 

ů ří si rádi jedou zasoutěžit a kteří 
 bok po boku.  

tanoviště bude v Kulturním domě, 
venkovní potom na Sportovním areálu. Další disciplínou bude bowling a minigolf, kterého se může zúčastnit každý zájemce. 
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Součástí aktivit v rámci česko-polské příhraniční spolupráce jsou také kurzy karate s polským lektorem p. Waldemarem 
Zaluckim. Kurzů karate se běžně účastní 10 našich dětí, 6 dospělých. Někdy přijíždí i polské děti, někdy naši jedou na 
trénink do Polska. Někteří již absolvovali první zkoušky a získali oranžový pásek.  Díky naší výborné tlumočnici p. Lence 
Panské všichni zapomínáme na jazykovou bariéru.  O víkendu 16. – 18. 5. proběhlo u nás v Kulturním domě první 
společné soustředění. Samozřejmě kromě tréninku, různých společných her, prošli děti i dospělí společně náš Quest „Po 
stopách Hermanna Buhla ve Starém Městě“, společně zhlédli v našem kině sobotní pohádku a v neděli odjeli na trénink 
do sportovní haly a do plaveckého bazénu ve Stronie Slaskie.  

 

Nezapomeňte sobota 28. 6.        Přejezd Kladského sedla na koloběžkách 
Za Kulturní zařízení Města Staré Město Alena Windová 

 

TENISOVÉ KURTY „U KAPLIČKY“ VE STARÉM MĚSTĚTENISOVÉ KURTY „U KAPLIČKY“ VE STARÉM MĚSTĚTENISOVÉ KURTY „U KAPLIČKY“ VE STARÉM MĚSTĚTENISOVÉ KURTY „U KAPLIČKY“ VE STARÉM MĚSTĚ    
     Oznamujeme všem příznivcům tenisu, že ve Starém Městě 
na tenisových kurtech je již zahájena tenisová sezóna. Přijďte 
si protáhnout své tělo na vzorně upravených 3 antukových 
kurtech. Areál je přístupný široké veřejnosti.   

PROVOZNÍ DOBA 
Po – Ne 9:00 – 21:00 hodin 

 
 
 
 

SLUŽBY  
� tři antukové kurty 
� betonová zeď 
� možnost zapůjčení tenisových raket 
� sportovní bar s venkovním posezením 
� sociální zařízení 
� stálé rezervace tenisových kurtů na celou sezónu 
� konání soukromých, společenských nebo 

            firemních turnajů  
� dárkové poukazy (jako dárek pro své blízké) 

REZERVACE KURT Ů JSOU MOŽNÉ NA ČÍSLE SPRÁVCE KURTŮ  +420 723 182 795 
Těšíme se na vaši návštěvu.  

http://tenisovyklubstaremesto.webgarden.cz/ 
inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce  inzerce 

Opravy chladniček, mrazniček, el. sporáků, bojlerů, aku kamen u Vás doma. 
Prodej nových chladniček, sporáků a bojlerů. Jejich zapojení a předvedení. 

Kabát Jan, B. Němcové 595, Jeseník 
Mobil: 606 420 133, tel. + zázn.: 584 412 695 

e-mail: kabat-opravy@volny.cz 
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… tak jde čas…… tak jde čas…… tak jde čas…… tak jde čas…    
 

Představujeme Vám novou rubriku Zlatého rohu „Tak jde čas“. Tentokrát Vám nabízíme ke zhlédnutí pomníky, 
které se vyskytovaly ve Starém Městě a v okolí. Poznáte, na kterém místě se nacházely? Přejeme Vám příjemné 
putování časem… 
        pomník ve Starém Městě   pomník v Hanušovicích       pomník v Ostružné 

pomník v Branné     pomník na Malé Moravě 

pomník ve Starém Městě 
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PROBLEMATIKA ODPAD Ů ANEB 
VYUŽÍVEJME SB ĚRNÝ DVŮR!!! 

Vážení občané,  
protože se u popelnic a kontejnerů objevují vyhozené 
velkoobjemové, nebezpečné, elektro a stavební odpady, 
např. lednice, mikrovlnné trouby, matrace, nábytek, 
stavební suť atd.,  velmi vás žádáme o spolupráci 
týkající se třídění a ukládání odpadů. Do popelnic 
a šedých 1100 l kontejnerů dávejte pouze směsný 
komunální odpad, tedy takový, který zbyde po 
vytřídění všech využitelných složek odpadů. Do 
barevných kontejnerů odložte tříděný odpad (plasty, 
papír, sklo, textil). Všechno ostatní – velkoobjemové, 
nebezpečné, elektro či stavební odpady - odevzdávejte 
do sběrného dvora!!!  
Sběrný dvůr se nachází v areálu bývalých kasáren ve 
Starém Městě. Mohou jej využívat fyzické osoby – občané 
Starého Města a místních částí, dále vlastníci nemovitostí 
na Staroměstsku a v omezené míře také podnikající fyzické 
či právnické osoby.  
 

Provozní doba sběrného dvora:  
úterý od 13 do 16 hodin 
sobota od 8 do 12 hodin 
  
Potřebujete-li uložit odpady do sběrného dvora mimo 
tuto provozní dobu, kontaktujte prosím v pracovních 
dnech od 7 do 15 hodin pana L. Rohone na tel. čísle: 
601 353 342 nebo 583 239 213. 
 

Občané mohou ve sběrném dvoře odložit vytříděné 
složky komunálního odpadu - ZDARMA, stavební 
a izolační materiály - ZA POPLATEK.  
 

Sběrný dvůr také funguje jako Místo zpětného odběru, 
kde může občan, podnikatel či firma odevzdat použitá 
kompletní elektrozařízení – ZDARMA.  
 

Do sběrného dvora je možné jednorázově dovézt max. 
množství odpadu o objemu jednoho přívěsného vozíku 
za osobní automobil. Při odevzdávání odpadů je každý 
povinen dbát pokynů pracovníka sběrného dvora! 
Pracovník sběrného dvora vás může požádat o předložení 
dokladu o zaplacení místního poplatku za odpady.   
 

Ceník sběrného dvora  
Tento ceník je platný pouze pro občany a majitele chat 
pro rodinnou rekreaci (nikoliv pro podnikatele)   
 

Složky odděleného sběru (kg):  
- papír a lepenka: zdarma 
- sklo: zdarma 
- oděvy: zdarma 
- tiskařské barvy, barvy, laky: zdarma 
- plasty: zdarma  
- kovy: zdarma 
- dřevo: zdarma  
 

Odpady z demontáže vozidel a jejich údržby (kg):  
- pneumatiky: zdarma 
- olejové filtry: zdarma 
- brzdové kapaliny: zdarma 
- nemrznoucí kapaliny, hydraulické oleje: zdarma 

- odpadní motorové, převodové a mazací oleje: zdarma  
Stavební materiály, izolační materiály (1 tuna):  
- stavební materiály na bázi sádry: 500,- Kč vč. DPH 
- směsné stavební a demoliční odpady: 500,- Kč vč. 
DPH 
- izolační materiály, materiály obsahující azbest: 1300,- 
Kč vč. DPH 
 

Na suť a ostatní stavební odpad je možné objednat 
kontejner (objem cca 1 tuna). Pokud sami naplníte 
kontejner přímo na sběrném dvoře, zaplatíte 500,- Kč vč. 
DPH. Jestliže si objednáte přistavení kontejneru až na 
místo určení, cena této služby činí 1000,- Kč vč. DPH 
(v ceně je zahrnuta doprava, nakládka, vykládka, 
manipulace).  
 

Kontejner můžete objednat u Staroměstské provozní s.r.o., 
Hanušovická 159 (DPS), 788 32 Staré Město, tel.: 
583 239 213, email: staromestska@mu-staremesto.cz   
MěÚ Staré Město  
 

Někteří naši spoluobčané si stále pletou sběrný 
dvůr a místo určené pro odkládání tříděného 
odpadu a směsného komunálního odpadu. 
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Plánovaná výstavba rybníků na Květné 
Stávající platný územní plán zpracovaný pro Staroměstsko 
si klade za cíl nalézt ideální vyvážený stav mezi životním 
prostředím, krajinou, hospodářstvím a společenstvím lidí, 
žijících na daném území tak, aby naplnil potřeby 
současných generací a umožnil existenci a přežití 
generacích příštích. To jen taková krátká odborná pasáž 
hnedka na úvod.  
V současném územním plánu se doslova uvádí, že na 
Staroměstsku je patrná absence jakýchkoliv vodních ploch, 
které hrají důležitou úlohu v programu revitalizace krajiny, 
slouží jako prevence před povodněmi a poskytují rekreační, 
sportovní využití a rybolov. Vodní nádrže pak na 
Staroměstsku představují plánovaný zábor zemědělské 
půdy v rozloze větší jak 15 ha. Vzhledem k tomu, že 
stávající platný územní plán dobíhá a už se zpracovává 
nový, který plánuje řešit vodní plochy stejně, je nejvyšší čas 
s tím začít něco dělat.  
V současné době je kompletně zpracována technická 
dokumentace k výstavbě rybníků na Květné a zahajuje se 
stavební řízení.  
Vlastní výstavba je plánována jako soustava třech 
průtočných vodních děl (mokřad, spodní a horní nádrž) asi 
1,5 km severně od Starého Města v nivě bezejmenného 
potůčku v lokalitě na Květné, což je  při bližším popisu asi 
200 m za značkou konec Starého Město v místě, kde 
bezejmenný přítok řeky Krupá křižuje cestu v mírné 
levotočivé zatáčce.  Kolem rybníků bude procházet 
i plánovaná cyklostezka do Kunčic, která by měla dané 
místo více zatraktivnit. Cílem je mimo jiné vytvořit přírodě 
blízké společenstvo, které bude sloužit i k rekreačním 
účelům, včetně koupání a zimního bruslení a jako místo 
pěších výletů ze Starého Města. Od hlavní cesty, po pravé 
straně,  proti proudu potoka je projektován: 
Mokřad 
Je navržen obdélníkového tvaru, v dolní části lokality 
o velikosti cca 0,13 ha s hloubkou vody  0,6m, místy  
zahloubeného  na 0,9 m pro zvýšení pestrosti stanoviště 
vodní flóry a fauny a proti promrzání. Na březích budou 
pomístně rozmístěny skupiny balvanů sloužící jako útočiště 
a kryt pro drobné vodní živočichy a vysazeny mokřadní 
rostliny. Svahy a dno tůní bude ohumusováno a oseto 
travním semenem. Ve středu mokřadu bude ponechán malý 
ostrůvek se stávajícími vzrostlými dřevinami. Po 150 m 
proti proudu dále bude umístěna: 
Dolní nádrž 
Je plánována jako chovný rybník o rozloze 0,4 ha 
a s hloubkou 1,7 m. Hráz je plánována o šířce 3,5m 
s délkou 53m a výškou nad terénem 3,6m. Na ni hned 
kaskádovitě navazuje: 
Horní nádrž 
Bude sloužit ke sportovně rekreačnímu využití, rybolovu a 
koupání. Je projektována o rozloze 1,5 ha, s hloubkou vody 
až 2,7 m. Výška plánované hráze je nad terénem 5,1m, 
šířka 3,5m a délka téměř 160m. 
V rámci přípravných prací pro realizaci navrhovaných 
nádrží bude provedeno odstranění vzrostlých náletových 
dřevin a rostlinstva podél celého vodního toku, a to 
v rozsahu zaplavované plochy.  

Po dokončení vlastní stavby bude přistoupeno k vegetačním 
úpravám. Břehy nádrží a mokřadu budou osázeny 
vzrostlými sazenicemi dřevin (topol osika, javor babyka, 
dub letní, habr obecný a jilm horský), opatřeny dřevěnými 
úvazky a chráněny proti okusu zvěří a dále keři (brslen 
evropský, kalina obecná, krušina olšová a svída krvavá), 
a to jednotlivě nebo ve skupinách.  Počítá se u horní nádrže 
i s malou „pláží“ a s osázením doprovodného břehového 
porostu okolo stávajícího koryta potoka. Součástí 
vegetačních úprav bude i výsadba mokřadních druhů rostlin 
(rákos, orobinec, kosatec žlutý). Nedílnou součástí by měly 
být na vhodných místech také dřevěné lavice z půlkuláčů, 
odpočívadla, veřejné ohniště a naučné a informační cedule.  
Plánované zahájení stavby (z vlastních zdrojů) je 
podzim 2014 a dokončení včetně vegetačních úprav je 
plánováno na jaro 2015.  
Předpokládané finanční náklady jsou 3,9 milionu s tím, 
že cca 90 % bude hrazeno z dotací. Zadavatelem 
a investorem je město Staré Město. Správa a údržba, včetně 
chovu a lovu ryb (udělování povolenek) bude v péči města 
v rámci lesního a vodního hospodářství ve spolupráci 
s místním rybářským svazem.  
Jelikož pozemky dotčené výstavbou rybníků nejsou 
(nebyly) obecním majetkem, musela proběhnout před 
vlastním zpracováním dokumentací a projektu složitá 
a nelehká jednání o jejich výměně za jiné pozemky ve 
vlastnictví města.  
Poslední politická perlička na závěr: 
Největším paradoxem zůstává, že v roce 2001 tehdejší rada 
města (ve složení ing. J. Macek, Fr. Rygar, M. Kamp a 
E. Machálková) doporučila zastupitelstvu města bezúplatný 
převod těchto zemědělských pozemků dotčených výstavbou 
vodních nádrží na Květné z Pozemkového fondu ČR na 
město s odůvodněním, že se jedná o stavbu v souladu 
s územním plánem a ve veřejném zájmu. Zastupitelstvo 
vlastní bezúplatný převod odsouhlasilo. Bohužel tento úkol 
nebyl uložen konkrétní osobě, nikdo za něj konkrétně 
nezodpovídal, a tak se stalo, že žádost o bezúplatný převod 
nebyla nikdy podána. V dalším usnesení zastupitelstva se 
konstatuje, že všechny úkoly byly splněny. Kontrolní výbor 
(předseda E. Machálková) nezapracoval a na rybníky 
a možnost získat pozemky „zdarma“ od státu se jaksi 
pozapomnělo. V té době se PF ČR zbavoval nepotřebných 
majetků, a když město nebylo schopné projevit a realizovat  
vlastní zájem, dostaly se předmětné pozemky do veřejné 
nabídky a následně do rukou velké zemědělské společnosti, 
která je v současné době směnila s městem  v poměru 1:3. 
Na jinou alternativu odmítla přistoupit.  A přitom bylo tak 
jednoduché je zdarma získat! Ale to byla ve Starém Městě 
bohužel běžná praxe… 
Nejsmutnějším faktem zůstává, že část zastupitelů, včetně 
tehdejšího místostarosty, kteří převod z PF ČR na město 
posvětili (a jaksi na něj pozapomněli), sedí i v dnešním 
zastupitelstvu, usmívají se a tváří se, jako by se nic nestalo. 
Přitom obyčejné kupecké počty nám říkají, jak je pro město 
výhodné získat 2 ha zdarma od státu, než 2 ha určené pro 
stavbu rybníků vyměnit v poměru 1:3, to jest za 6 ha 
obecního majetku. Co k tomu více dodat? Leda to, že vše  
závisí na zastupitelích a jejich odváděné práci! 

Koreš Lukáš 
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Reakce na zastupitelstvo 11. 4. 2014 – část 2. 
Vážení občané, možná to nevíte, ale ze zastupitelstva se dělá již delší dobu zvukový záznam a je k dispozici na městském úřadě 
a na webových stránkách, v němž si všechny tyto informace i informace z předcházejícího článku můžete ověřit. 
Návod na přednostní získání městského majetku doporučený některými zastupiteli na zastupitelstvu: 
1. Zaberete vědomě městský pozemek a postavíte na něm boudy, chlívky, kurníky atd. 
2. Neplatíte nájemné, i když víte, že pozemek je města. Nejlepší bude, když jste dlouhodobou zastupitelkou, která by měla 

majetek města chránit a zabraňovat jeho zneužívání a i přesto, že jste ho nechránil a zneužíval, tak si myslíte, že na tento 
pozemek máte oproti jiným přednostní právo 

3. Když se najde druhý zájemce, řádně se o něj přihlásí, vše je řádně vyvěšeno a vyhlášeno, projde to několikatýdenní 
procedurou (doporučení prodeje RM, schválení prodeje ZM), tak stačí, když dodatečně rozpoutáte mediální válku 
(pomlouváte, urážíte, škodíte rodině budoucího kupce atd.) a určitě najdete skupinu zastupitelů, která Vám na to kývne, 
(protože se ustupuje emočnímu nátlaku), stejně jako to bylo v případě paní zastupitelky.  

4. Pak se stačí pouze přiznat, že víte o tom, že roky užíváte pozemek města bezesmluvně, že za něj neplatíte městu nájem, 
ale máte na něj přece i tak přednostní právo, protože jste si ho zabrali dřív. Ano, a pak se najdou zastupitelé, kteří Vás 
(možná, že Vás ne, protože jste obyčejní občané, ale paní zastupitelku určitě) budou litovat a budou se své vlastní 
rozhodnutí snažit zvrátit. Naštěstí zvítězil zdravý rozum a tato změna neprošla. Těmto zastupitelům, ani paní zastupitelce 
vůbec nevadilo, že dostala řádně veškeré materiály, že vše bylo řádně vyvěšeno a zveřejněno, že paní zastupitelka věděla 
o tom, že se pozemky prodávají, akorát opět nepřišla na zastupitelstvo a nezjistila si, o které pozemky se jedná (možná 
proto, že nečte materiály dopředu, neptá se a čeká až na vysvětlení při projednání), a protože nechodí na zastupitelstva, tak 
nemohla vědět, o čem se bude jednat.  Těmto zastupitelům dokonce vůbec nevadilo, že na můj dotaz k paní 
zastupitelce, zda ví, za jakou cenu prodáváme pozemky, tak odpověděla, že to v žádném usnesení nenašla. 

Vážení voliči, Vážení občané, po 3,5 letech jednání zastupitelstva si paní zastupitelka nepřečetla jedno jediné usnesení, 
ve kterém by našla větu, že prodáváme za znalecké posudky. Byla přesvědčena, že pozemek mohla koupit za 20 Kč!!! 
Zeptala bych se jinak, co dělala na zastupitelstvech, na kterých byla a zvedala ruku pro prodej pozemků a v usneseních 
bylo napsáno, že pozemek bude prodán za cenu znaleckého posudku??? Nezlobte se, ale tohle prohlášení skutečně nebudu 
komentovat, protože mi došla řeč, ano i takové zastupitele máme. 
Neměla bych s tímto případem problém, pokud by se jednalo o obyčejného občana, případně chataře, který nečte zastupitelstva, 
vývěsní skříňky a nedostává materiály.  Zde bych tuto situaci řešila jinak a snažila se problém vyřešit. Ano, občanům města 
a chatařům se tento případ může stát, protože se nám v tom ohromném množství pozemků a parcelních čísel nedaří vše ohlídat 
a nemůžeme podrobně vědět, kdo, jak a kudy chodí bezesmluvně přes jednotlivé parcely. Nedávno jsme obdobný případ 
k oboustranné spokojenosti vyřešili v Chrasticích. To samé se nám stalo v Hynčicích, kdy se paní chatařka ozvala až po dvou 
letech, protože opět nebyl zapsán GP, který nechal udělat bývalý tajemník na příkaz bývalého zastupitelstva, a proto jsme 
neměli možnost zjistit, zda je část pozemku pronajatá. Zde se to také vyřešilo ve prospěch obou stran. Zastupitel obce by měl 
mít ovšem všechny tyto věci pohlídané, má všechny materiály k dispozici a měl by vědět, o čem rozhoduje, pokud tedy 
svou práci řádně vykonává, což se této zastupitelky určitě netýká!!!  
Z této situace ovšem vznikla další věc, kdy dva dlouholetí zastupitelé prohlásili, že nemáme na prodeje stejný metr a srovnávali 
tuto situaci s prodejem cesty v Malém Vrbně: 
Dvojí metr pana Kampa, paní Windové: 
Bylo nám řečeno, že nemáme stejný metr na prodej, že jsme odmítli prodat cestu v Malém Vrbně a další část cesty v Kunčicích 
jsme prodali. Ano, my jsme prohlásili, že funkční cesty prodávat nebudeme a za tím si stojíme. 
1. Cesta v Malém Vrbně – odmítli jsme prodej její části (ústí na hlavní silnici) chatařům, kteří vlastní nedalekou nemovitost, 

protože cesta je ucelená. Cesta není prodaná z žádné části, má začátek i konec a v případě problémů s lesními firmami, 
dopravou dřeva a případně obslužností pastvin je kdykoliv, když bude nejhůř, obnovitelná. A především prodejem její části 
by došlo k jejímu znehodnocení, a tím i znehodnocení obecního majetku. Případně se tato ucelená cesta dá použít pro 
případné směny pozemků. 

2. Část cesty u domu paní Rogoňové v Kunčicích – povolili jsme prodej. Jednalo se o prodej části cesty, která sousedí 
s pozemkem paní zastupitelky v délce cca 5 metrů. Bývalé zastupitelstvo, (v němž pan Kamp i paní Windová seděli), 
prodalo počátek této cesty, přesněji pouhých 50 m délky paní Rogoňové, a tím znehodnotilo další 4 km, což je 
v přepočtu 1,5 ha a v korunách majetek za několik desítek tisíc. Cesta začínala v Andělském údolí nad vodárnou, vedla 
pod Kuní horou až na louky u křížku u Petra a Pavla a pokračovala dále do Kunčic až na hlavní cestu. Kde by se na ni ale 
dnes nedalo napojit a sjet, protože v dnešní době konec vlastní paní Rogoňová  a okolo ústí cesty nejsou žádné další obecní 
pozemky, po kterých by se dalo eventuálně obchvatem dostat na hlavní silnici.  Když argumentujeme, že tuto cestu začala 
rozparcelovávat, znehodnocovat a rozprodávat bývalá zastupitelstva bez řádného posouzení, tak se nám stalo, tak jak to 
bývá pravidlem v každé starší kauze, na kterou jsme narazili, oni si na nic nepamatují a nejspíš ani neví, že v zastupitelstvu 
seděli a že to ONI odsouhlasili.  

Takhle vypadá dvojí metr některých zastupitelů, kteří nemají řádné argumenty, nejsou ani schopni si tyto informace zjistit 
a napadají něco, co způsobili oni sami a svými nekoncepčními rozhodnutími znehodnotili podstatně větší část městského 
majetku, než kterou prodali. Takhle vypadá informovanost dlouholetých zastupitelů, kteří neví, o čem rozhodovali. Proč by 
měli? Vždyť nemají žádnou zodpovědnost, tu chtějí hodit (a daří se jim to) na současné i bývalé starosty, na současnou i bývalé 
rady města, na jednatele společnosti a jednají podle rčení „já nic, já muzikant, já jen hlasuji“. Že zvedali a zvedají ruku na věci, 
o kterých nic neví, že odsouhlasí věci, aniž by požádali o pracovní schůzku, když jim nerozumí, to je přece jedno, vždyť stejně 
budou hlasovat jako většina. Viz další záležitost u domu čp. 108, kdy se prodal celý pozemek bez ohledu na dalšího majitele 
nemovitosti, a tím mu znehodnotili nemovitost, která nemá přístupovou cestu a je bezcenná, a že je tím omezen i přístup 
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k budově č. 107 a řešení teď není možné, protože jeden z majitelů má na svém podílu (včetně podílu na pozemku) exekuci a že 
se musí pro přístup uplatňovat dikce zákona o účelové komunikaci, což není ideální. Tuto nemovitost mu předtím prodali s tím, 
že až se bude prodávat dům 108, tak mu přístup pohlídají, a to neudělali. Na tuto záležitost zase doplatíme pouze my, protože 
bývalé zastupitelstvo sice pochybilo, ale my budeme muset tuto situaci napravit, možná i tím, že vykoupíme tuto bezcennou 
nemovitost a chyba je na naší straně. Takhle bychom mohli pokračovat i nadále - viz hasičská zbrojnice, kdy stačilo do 
smlouvy napsat, že kupujeme byty i s příslušenstvím, a my jsme nemuseli v našem období vyplatit do konkurzu 450 000 Kč za 
nákup hasičské zbrojnice!!!!  Tohle vše jsou peníze, které můžeme a chceme využít jinde, než na pokrytí chyb bývalých 
zastupitelstev, které se snažíme a někdy musíme napravit. Bohužel se nejedná o malé částky, které nestojí za povšimnutí, jsou 
to velké peníze, které jsme mohli využít lépe a ve prospěch města.  
Vážení zastupitelé a vážení občané, jestli od nás očekáváte, že se necháme bezdůvodně napadat a budeme mlčet k tomu, co se 
zde dělo a jak jsme to pak řešili my, tak bohužel Vás zklamu, bránit se určitě budeme. Rodiče mě naučili, že mám být upřímná 
a pravdomluvná, že do budoucna tímto nejvíc získám, toto ponaučení nehodlám v žádném případě měnit, i když mi způsobuje 
mnoho problémů. Ve Zlatém rohu se budu zabývat pouze politikou a správou města, určitě budu také hodnotit politickou práci, 
ať již svou nebo zastupitelů a také probíhající zastupitelstva. Ano, a také budu zveřejňovat i historické informace, protože jak je 
vidět, a zde se budu opakovat, tak paměť českého národa je velmi krátká a někteří by byli rádi a vzkazují, ať radši mlčím 
a k historii se již nevracím. Ovšem zde Vás znovu zklamu, protože se budu snažit, aby občané města věděli, co se tu dělo, děje 
a co se tu praktikovalo, i když jsem původně tuhle strategii neměla vůbec v úmyslu. Myslela jsem si, že za nás bude mluvit 
práce a jasně daná čísla, že nepotřebuji lidem nic dokazovat ani psát. Budu se snažit, aby občané věděli, jak se na obci 
pracovalo, pracuje a v čí prospěch a také, ať se na to minimálně do podzimních voleb nezapomene. A jak mi napsala jedna 
nejmenovaná paní v SMS, tak si dovolím jí tímto způsobem odpovědět, že tyhle problémy ve svém dočasném postavení 
skutečně řešit budu a zastrašovat ani vyhrožovat se nenechám, protože ji ujišťuji, že své postavení také považuji za dočasné 
a nejsem na něm závislá, ani materiálně, ani duševně. Nemyslím si, že pro mě politická kariéra je vrchol mého životního 
snažení a po zkušenostech, které jsem získala, mohu ujistit některé dlouhodobé zastupitele, že se nemusí bát, že budu velmi 
zvažovat, zda budu kandidovat znovu, a to ne proto, že se bojím odmítnutí občanů při volbách, ale protože jsem poznala, že 
s větrnými mlýny a přístupem některých lidí dlouhodobě zastupujících obec se bojuje velmi těžko a zdraví mám jen jedno. 
Ovšem až do konce svého volebního období se budu snažit svou funkci vykonávat (pokud mi to zdraví dovolí) řádně a s plným 
nasazením, a to pro všechny obyvatele města bez rozdílu a hlavně pokud o to budou stát, budu se snažit vydat veškerou možnou 
energii pro ochranu městského majetku a jeho postupnou obnovu a rozšiřování, pro rozvoj města a turistického ruchu, pro školu 
a její další rozvoj, pro zpracování územního plánu s citem a záměry chránícími charakter a zájmy města a jeho občanů, 
podnikatelů – také s citem (ne tak jak to bylo v minulosti) a hlavně pracuji s čistým svědomím a budu se snažit dokončit svou 
práci. Nebudu ustupovat nátlaku v žádném směru, to skutečně nemám v povaze a v tomto případě se skutečně měnit nehodlám. 
 

Staroměstská provozní společnost – doplnění rok 2008: 
Vážení občané dovolte mi ještě malé shrnutí roku 2008 
• Největší akce Kč roku 2008 dle faktur vystavených od společnosti městu, zaplacené mimo běžný chod města a dělané 

většinou dodavatelsky: 
- Projekt místní komunikace Hynčice 139 876 Kč – dodavatelsky 
- Projekt bytové – DEK projekt – 217 200 Kč, Energetický audit – 162 078 Kč – dodavatelsky 
- Autobusové zastávky – 115 610,30 Kč, bankomat – 44 319,20 Kč – dodavatelsky 
- Úprava parku – 280 707,80 Kč, sadovnické úpravy náměstí – 89 174,30 Kč – dodavatelsky 
- Školní ulice chodníky – 525 652,75 Kč, Horní ulice chodníky – 898 937, 42 Kč – dodavatelsky 
Vážení občané, a to až nyní při sečtení částek jsem zjistila, že provize fakturovaná vedle částek za mzdy byla počítána městu 
s částky včetně daně! Takže laicky na DPH jsme spočítali provizi a přefakturovali městu plus DPH a zase žádný možný 
odpočet 

Největší akce zaplacené společností městu nebo cizí firmě mimo běžný chod města: 
- Nákup vybavení, programů, školení – 70 440,50 Kč – město 
- Rekonstrukce kotelny KD – 72 923 Kč Paliva a Energo, celkem stála 561 942 Kč – město dostalo dotaci 
- Chodníky, projekty, audity, úpravy parku 
• Zůstatky bankovních účtů města k 31. 12. 2008  - 2 728 048,53 Kč 
• Závěrečný dodatek pro ty, co hledají těch utracených 10 milionů za prodej bytů v předcházejícím období: 
r. 2008 – 1. milion z prodeje bytů – DPH za faktury roku 2008 

 

Staroměstská provozní společnost – rok 2009 
• Jedná se o třetí rok volebního období předchozího zastupitelstva 
• Zůstatky bankovních účtů města k 31. 12. 2009 – 2 293 081,79 Kč 
• Společnost pro město neprovedla žádnou službu, která by souvisela s podnikáním, takže si město nemohlo odečíst žádné 

DPH z vystavených faktur a přefakturovaných služeb s provizí od Staroměstské provozní společnosti. Přišli jsme tímto 
z rozpočtu navíc o 997 047,10 Kč, které činilo DPH na těchto fakturách a které nešlo požadovat po finančním úřadě. 

• Společnost vyfakturovala městu částku 9 083 367,80 Kč. Cizí zakázky činily 293 292,46 Kč. Takže společnost 
přefakturovala elektřinu, prodala dlažbu, pronajala nemovitosti a nejmenší část činily služby pro cizí odběratele, zakázky 
celkem činily 3% z celkového objemu vyfakturovaných služeb. To jde, ne?  Zvýšení o cca 2% z důvodů přefakturací 
elektřiny a předání fakturace nájemného. 
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• Největší akce roku 2009 dle faktur vystavených od společnosti městu mimo běžný chod a opravy města 
- Oprava přístřešků na popelnice sídl. Budovatelů – 35 700 Kč, kan. Přípojky čp. 14 – 39 529 Kč, dodavatelsky oprava 

komunikace Malé Vrbno – 65 242 Kč, místní komunikace Hynčice dodavatelsky -179 392 Kč, dodavatelsky ulice Nová – 
413 525 Kč, Kan. Přípojky čp. 302, 349, 350 – 195 041 Kč, oprava chodníků dodavatelsky – 20 477 Kč, úprava parku- 
výsadba zeleně – 157 974 Kč, autobusové zastávky dodavatelsky – 68 022 Kč, úprava severní části náměstí dodavatelsky – 
25 323 Kč, provize za zajištění oprav komunikací – 139 907 Kč, dodavatelsky oprava chodníků náměstí Osvobození, 
Jesenická, Fučíkova, Bezručova, Hanušovická – 1 135 529 Kč, projekt topení sídliště Budovatelů – 24841 Kč, 

- Dodavatelské faktury: 
Firma Paliva a Energo – přístřešek DPS – 19 076 Kč, kotel radnice – 211 2888 Kč, oprava komunikace M. Vrbno, oprava 
Hynčice, ulice Nová, přípojky, chodníky, autobusové zastávky, severní část náměstí, projekt topení  
• Pokračujme v hledání 10 mil. dále: 2. Milion z prodeje bytů – DPH za faktury roku 2009 

Ing. Vlasta Pichová, starostka města 
…diskuze… 

Paní starostko! 
Po přečtení Vaší reakce na veřejnou schůzi zastupitelstva 
z 11.4.2014 jsem se rozhodla, že se Vám pokusím oponovat, 
i když je patrné, že to nemáte ráda. 
Ohrazuji se, možná jako jediná z asi 30-ti přítomných občanů, 
na Vaše sdělení, že jsme byli pod vlivem omamných látek. Já 
jsem žádnou drogu ani alkohol při vstupu na schůzi 
neobdržela!! 
Jako svou chybu ve zmíněném článku přiznáváte, že jste 
nenaučila lidi komunikovat, ale nepřiznáte si, že to sama 
neumíte. 
Sdělit občanovi v kolika letech se mu zastavilo myšlení – to 
byl výrok, na který byste mohla být pyšná, pokud by byl 
pronesen v soukromí. Jako veřejný činitel jste mírně řečeno 
překročila určitou mez, jelikož jste zástupce všech občanů, 
bez rozdílu vzdělání, či sociálního postavení. 
Hospodaření „SMPS“ jsem rozuměla už při Vašem výkladu 
na schůzi, přestože nejsem cvičené zvířátko. Myslím ale, že 
občané Starého Města SMPS nezakládali a jestli Vy víte 
o chybách a nedostatcích téměř celé volební období, naskýtá 
se otázka, kdo by měl chyby napravovat! Občané to zřejmě 
provést nemohou! 
Za svou osobu děkuji, že jste mi věnovala speciální odstavec, 
ale znovu protestuji, protože pan Lazarov mé osobě nic 
neslíbil a ani nemusel, protože já mám svá okna v naprostém 
pořádku. Jestli můj dotaz ohledně oken na zdravotním 
středisku způsobil nějaký problém, stačilo mi sdělit, v jakém 
časovém horizontu a rozsahu hodláte své plány uskutečňovat. 
Mám obavy, abych se po následujících volbách nedozvěděla, 
že se nebere zřetel na to, co plánovali předchůdci, tak jako 
jste to sdělila mně. Proto nepotřebuji sliby ani od Vás, stačí 
mi informace, abych nebyla odkázána na zaručené zprávy 
z chodníku a nemusela s Vámi hrát „ping-pong“ ve ZR. 
Všem pracovníkům na MÚ přeji klid na jejich obtížnou práci 
a všem zastupitelům města, aby si občas přiznali, že paní 
starostka vládne schopností vyvolat zdání, že je neomylná. 
Zdravá oponentura je vždy lepší než pouhé přikyvování. Proto 
by i oponenti z řad zastupitelů, tak i z řad občanů měli být bez 
arogance vyslyšeni.      S pozdravem Milbachová Zdenka 
----------------------------------------------------------------------- 
Vážení občané,  
Sděluji Vám tímto, že skutečně nehodlám hrát slovní „ping-
pong“ přes Zlatý roh s kýmkoliv. Nebudu komunikovat 
formou osobních invektiv. Paní Milbachové jsem odeslala 
otevřený osobní dopis, který je v případě zájmu v mé 
kanceláři k dispozici.  
Vážená paní, Vám přeji hodně štěstí a zdraví při Vaší nelehké 
práci a starostech. 

S pozdravem Ing. Pichová Vlasta. 

Vážení čtenáři Zlatého rohu, 
byl jsem 11.4.2014 na zasedání  zastupitelstva města Staré 
Město. V květnovém čísle ZR „reakce na zastupitelstvo 
11.4.2014“ jsem si přečetl lži, účelové polopravdy a urážky 
přítomných občanů i zastupitelů ze strany nejvyššího zástupce 
města. 
V účastnících průběh jednání městského zastupitelstva 
zanechal přinejmenším pachuť něčeho nedobrého 
a zapáchajícího! Nestalo se to poprvé. 
Po návratu domů jsem vzpomínal, kde jsem o podobné situaci 
četl. Internet mi pomohl. 
Ladislav Mňačko – nar. 28.1.1919 žil do 24.2.1994 – 
slovenský spisovatel, napsal mimo jiné i knihu Jak chutná 
moc. Rok vydání 1967. Popisuje život poválečného hrdiny, 
který se nebál o svůj život, ale postupem času se začal bát 
o svoji moc. Působivý román, který i přes časový odstup 
neztrácí svoji aktuálnost. Chuť moci však zůstává. Stačí jen 
vyměnit slova „poválečný příběh“ za „porevoluční“ a hrdina 
je mezi námi. (konec citace z internetu) 

F.R. 
 
 

HASIČSKÁ SOUTĚŽHASIČSKÁ SOUTĚŽHASIČSKÁ SOUTĚŽHASIČSKÁ SOUTĚŽ    
 

SOBOTA 7.6.2014 
 

 

SPORTOVNÍ AREÁL  
VE STARÉM M ĚSTĚ 

 
 

OD 14.00 HOD 
 

OBČERSTVENÍ ZAJIŠT ĚNO. 
 

 
 

…všichni jste  
srdečně zváni… 
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Informace o činnosti města, Staroměstské provozní s.r.o. do 31. 12. 2013: 
Bytový fond: 
o vrátili jsme jednorázově obyvatelům finanční prostředky na nákup oken, které jim byly doposud spláceny postupně, 

zaplatili jsme 570 998 Kč 
o vyměnili jsme okna na staré zástavbě v sídlišti Budovatelů, zaplaceno 898 439,80 Kč 
o běžné opravy bytového fondu, zaplaceno 2 340 703,09 
o okna 356-357, dveře 400-405, zaplaceno 593 325,80 Kč 
o bude požádáno o cenovou nabídku na výměnu oken v sídlišti Budovatelů čp. 400, 402,403, Jesenická ul. 358, byty KD, 

okna knihovna – proběhlo VŘ, již probíhá výměna. 
o hledáme a nedaří se nám získat dotace na opravu bytového fondu – většina dotací je na zateplení a renovaci veřejných 

budov. 
o Výměna oken je také plánována na budově čp. 359, zde ovšem nejsou dořešeny vlastnické vztahy, takže bohužel do této 

doby nemůžeme provádět zhodnocení budovy, protože není právně určeno, která část budovy nám patří 
o Při vybraném nájemném cca 5,15 mil Kč jsme investovali 4,40 mil Kč – tj. 85%!! Tohle se doposud nikomu 

nepovedlo!! Někteří nemohli, protože jim nebyly dány peníze, jiní investovali jinam. 
Místní hospodářství: 
o máme zpracovanou studii na veřejné osvětlení Staré Město i okolí, zaplaceno 55 tis. Kč 
o proběhla oprava komunikace na Štěpánov, je v našem vlastnictví, zaplaceno cca 300 000 Kč  
o proběhla oprava Hynčické cesty, 13,4 mil. Kč – byla schválena dotace 11 400 000 Kč, nyní probíhá vyúčtování. V roce 

2013 jsme zaplatili spoluúčast ze svého rozpočtu 2 000 000 Kč. Na částku 11,4 mil byl schválen úvěr na 
předfinancování dotace, který bude zaplacen poskytnutím dotace. 

o žádáme dráhy o koupi komunikace u nádraží, tato cesta nám také nepatří.  Ze strany drah již proběhlo zaměření uvedené 
části, takže se možná dočkáme koupě r. 2014. 

o proběhla oprava chodníků u radnice, Školní ulice, oprava chodníků od nádraží – cca 200 tis. Kč 
o byla provedena demolice budov bývalého ředitelství statku, zaplaceno cca 1,152 mil Kč, tímto je připraven pozemek pro 

stavbu centrální kotelny na biomasu, zpracovává se projektová dokumentace 
o získali jsme dotaci na kompostéry – způsobilé výdaje 913 440 Kč, městem zaplacené. 

Předpokládaná výše dotace je 822 096 Kč. Kontejnery byly již dodány a vyúčtovány – město zaplatilo ze svého, 
spoluúčast a projekty ve výši cca 250 000. Kč 

o zastupitelstvo rozhodlo na návrh rady o koupi kotelny od firmy Paliva a energo  za 2 400 000 Kč, a to i z důvodů 
problémů při vyúčtování tepla a neustále se zvyšující ceně tepla. Již realizováno. Ve smlouvě nebyla žádná pokuta. 
Kotelnu jsme koupili na úvěr, který je splácen z výroby tepla. 

o byly realizovány dešťové vsaky u KD a hasičské zbrojnice a zaplaceno 95 tis. Kč, předpokládaná úspora v platbě za 
dešťovou vodu cca 60 tisíc ročně. 

o nebude provedena oprava cesty na RUMBURK, protože jsme zjistili, že cesta není v našem majetku! 
o plánujeme výstavbu teplovodu do opravované MŠ – již proběhlo VŘ,cca 450 tis. Kč 
o pořídili jsme webovou kameru, teploměr, fotopasti – cca 100 tis Kč zaplaceno 
o plánujeme nákup velkého traktoru s příslušenstvím pro potřeby údržby a do lesa 
o plánujeme opravu cesty do Chrastic (2014) a do Kunčic (2015) To jsou poslední cesty z účelových komunikací, které jsou 

v našem majetku a nebyly doposud opraveny – proběhlo VŘ, zpracovává se projektová dokumentace 
Škola: 
o získala dotaci na výstavbu venkovní tělocvičny, která je součásti studie regenerace školní zahrady, kterou iniciovalo 

a nechalo zpracovat a zaplatilo město – 190 000 Kč, již realizováno školou, předfinancovalo město. 
o získala dotaci na stavbu venkovní učebny, taktéž součást studie – 70 000 Kč – Ministerstvo životního prostředí. Již 

ukončena stavba, předfinancováno školou 
o z důvodů nutnosti rozšíření kapacity stávající školky v letech 2012/2013 (nekompetentní rozhodnutí vedení školy bez 

konzultace se zřizovatelem, kdy přijalo všechny děti do školky, i když nemělo vhodné prostory) muselo dojít 
k rekonstrukci budovy čp. 106, protože hygiena chtěla zařízení družiny použité pro potřeby školky uzavřít. Z těchto 
důvodů se rada města snažila zachránit špatné rozhodnutí vedení školy a vyjít vstříc rodičům a vyřešit vzniklou situaci. 
Proto došlo k rychlé rekonstrukci učebny na budově 106 v roce 2012 a 2013. Již ukončeno. Oprava byla neplánovaná 
a stála město navíc z rozpočtu celkem cca 400 000 Kč, v roce 2013 stála 85 543 Kč. 

o výměna všech oken na hlavní budově školy č. 77. Již ukončeno. Celkem i s opravami stála město tato výměna 991 851 Kč 
o provádí se rekonstrukce budovy bývalé zvláštní školy na mateřskou školku. V roce 2013 proinvestováno městem 

1 931 655,79 Kč. Předpokládané datum kolaudace rok 2014 
o škola získala i několik malých projektů – Střípky Staroměstska, vybavení hudebny, vybavení herny. 
o provedli a zaplatili jsme nátěr střechy hlavní budovy školy, město zaplatilo 153 250 Kč 
o plánujeme opravu čelní fasády a vstupu do budovy čp. 77, vybudování spojovacích schodů mezi MŠ a ZŠ v roce 2014, 

dětské hřiště u MŠ  - dohromady cca 2 200 000 Kč 
o při kontrole budovy školy během prázdnin 2013 jsme zjistili, že nebyla doposud z důvodů zajištění bezpečnosti provedena 

oprava sloupů v šatnách hlavní budovy, a proto jsme zajistili a zaplatili vyjádření statika a zajistili firmu na rychlou 
opravu, aby mohl začít školní rok 2013/2014 včas a bezpečně. Opravu zaplatila škola, cca 20 tis. Kč. Plánujeme 
rekonstrukci šaten, záchodů a vnitřních prostor hlavní budovy - 2015 
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o finanční výbor ve spolupráci se starostkou provádí kontrolu hospodaření ve škole – roční úspora 12 000 Kč ročně za 
daňového poradce. 

o Město plánuje výstavbu dešťových vsaků z důvodů úspory finančních prostředků 
Kino, Kulturní d ům, Radnice: 
o získali jsme dotaci na digitalizaci kina – celkové náklady projektu 313 995 Kč, celková výše přiznané dotace 233 550 Kč.  

Projekt realizován a předfinancován městem, čekáme na proplacení vyúčtování. 
o získali jsme dotaci na osvětlení a ozvučení kulturního domu. Je to dvouletý projekt realizovaný přes Euroregion Glacensis. 

V roce 2014 bude stát cca 700 000 Kč. 
o získali jsme z Euroregionu Glacensis dotaci na zpřístupnění radniční věže – celková výše projektu je 57 192 EUR, 

příspěvek ERDF je 30 000 EUR. Ukončení projektu je plánováno na polovinu roku 2014. S realizací se již započalo a je 
již zčásti zaplaceno. 

Ostatní: 
o započali jsme jednání o souhlasech s výstavbou vodní plochy. Pokud obdržíme veškeré souhlasy, tak započneme 

s vyřizováním stavby rybníka, včetně projektu a žádosti o dotaci. Žádost i realizace rok 2014. V roce 2014 byly majetkové 
vztahy již vyřešeny. 

o budeme žádat o výstavbu dětských hřišť – žádost i realizace postupně – podali jsme žádost na revitalizaci dětského 
hřiště u MŠ – bude provedeno i bez dotace 

o probíhá zpracování projektové dokumentace pro výstavbu cyklostezky ze Starého Města do Kunčic 
o zjišťujeme možnosti zabudovaných kontejnerů – lepší vzhled, více prostoru, možnosti získání dotace 
o budeme žádat o dopravní (turistické) značení v naší oblasti, včetně nové tabule u TIC   
o plánujeme opravu obřadní síně a vstupních prostor radnice. Z důvodů bezpečnosti probíhá dokončení projektů a oprav 

chodníků od nádraží až po náměstí, projekty na opravu chodníků Hanušovické ulice, projekty na zlepšení bezpečnostní 
dopravní situace v sídlišti Budovatelů, Fučíkova ulice, Zemědělská ulice – zpomalovací prahy. 

o podáváme žádost o dotaci na vrchní kašnu, Memento Mori, plánujeme přesun dělníků z radnice do kasáren. Dále 
plánujeme přebudování jejich dílny na radnici pro kancelář bytového odboru, z důvodů lepší přístupnosti pro veřejnost 

o plánujeme opravu budovy Patriotů v kasárnách pro zaměstnance města a technika. Město také zaplatilo několik studii 
(studie náměstí, lesopark) a mnoho dalších projektů a programů (chodníky, pasport místních komunikací, kotelna atd.) 

o probíhá zpracování nového územního plánu – předpokládané dokončení 2015 
Takže pokud počítám dobře, tak bylo zaplaceno na větších opravách, demolicích a investicích města cca 7 mil. Kč plus 
2 mil. Kč na velkých a mimořádných opravách bytového fondu. Tyto peníze jsme nezískali masivním prodejem 
bytového fondu a obrovským prodejem pozemků, ani novým rozpočtovým určením daní!!! Tyhle peníze byly získány 
díky úsporám v hospodaření města, zlepšením hospodaření v lesích a díky úsporám a lepšímu hospodaření u SMPS za 
3 roky zpátky. 
Na základních bankovních účtech máme na konci roku 2013 částku 7,396 mil Kč!!! To vše bylo zaplaceno navíc a mimo 
běžný chod a údržbu města!  
TOHLE JSOU JASNÉ A FAKTICKÉ VÝSLEDKY T ŘETÍHO ROKU NAŠEHO VOLEBNÍHO OBDOBÍ! 
ZŮSTATKY BANKOVNÍCH Ú ČTŮ K 31. 12. 2013 

- běžný účet     + 3 732 182,36 Kč 
- podnikatelský účet       + 815 547,79 Kč 
- účet ČNB    + 1 567 974,60 Kč 
- spořicí účet       + 804 041,06 Kč 
- devizový účet        +476 511,48 Kč 

 Ing. Vlasta Pichová, starostka města 
USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZM A RM MĚSTA 

Usnesení ze 80. zasedání Rady města SM ze dne 16.4.2014 
1168) Na základě projednání s vedením ZUŠ RM jednomyslně 
schvaluje zřízení ZUŠ na území obce Staré Město. 
1169) RM jednomyslně schvaluje možnost užívání plochy 
hřiště po dobu realizace opravy střechy na budově č.p. 73 na 
náměstí. Po dokončení opravy bude pozemek uveden do 
původního stavu. 
1170) RM jednomyslně schvaluje žádost o pronájem 
veřejného prostranství před penzionem Národní dům za 
účelem zřízení venkovní zahrádky. Užívání veřejného 
prostranství je schváleno na období od 1.5.2013 do 30.9.2013 
za cenu 500,- Kč/měsíc.  
1171) RM jednomyslně schvaluje pronájmy nemovitostí: 
- Nebytové prostory v budově ZS pro provozovnu 

pedikúry – nájemné: 150,- Kč/měsíc, úhrada energií – 
300,- Kč/měsíc – E. K. 

- Pozemky p.č. 1608/9, 1608/10, 1608/11, 1608/12, k.ú. 
Chrastice – dle směrnice pro pronájmy pozemků – Z. F. 

- Pozemky p.č. 3615 (část) a p.č. 134, k.ú. Staré Město pod 
Králickým Sněžníkem – dle směrnice pro pronájmy 
pozemků – N.V. 

- Pozemek p.č. 145, k.ú. Kunčice pod Kr. Sněžníkem -  – 
dle směrnice pro pronájmy pozemků – J. V. – 
s podmínkou zákazu parkování vozidel 

1172) RM projednala žádost o vyčlenění pozemků pro stavbu 
skateparku s tím, že budou vytipovány vhodné pozemky, které 
by se daly využít k požadovanému účelu (i případné začlenění 
lokality do ÚP).  
1173) RM se opětovně zabývala žádostí o povolení přeložky 
nadzemního vedení NN na základě doplněných informací 
společnosti Energorozvody pro stavbu Stříbrnice – p.č. 540, 
Ing. Juříček, přeložka NNv, a jednomyslně schvaluje souhlas 
se stavbou pouze za předpokladu negativního stanoviska 
oddělení rozvoje ČEZ, které bude doloženo a ve variantě 
2 (sloupy nebudou na pozemcích města). 
1174) RM jednomyslně schvaluje dodavatele na akci 
„Teplovod Staré Město – zkrácena varianta“. 



18 

Na základě nejvýhodnější cenové nabídky bude zhotovitelem 
stavby společnost TESPO – TOPENÁŘSKÉ CENTRUM 
s.r.o, Šumperk za cenu 383.234,- Kč (bez DPH). 
1175) RM jednomyslně schvaluje jmenování členů konkursní 
komise k obsazení pracovního místa ředitele ZŠ a MŠ Staré 
Město následovně: 
Za zřizovatele:  Jitka Tříletá – předseda 
                          PaedDr. Hana Kolaříková  
Za ČŠI:              Mgr. Michal Hlaváček 
Za KÚ:               PaedDr. Iveta Stonawská      
Za ŠR:               Ingrid Roháčková 
Odborník:           Mgr. Jiří Ševčík 
Za ZŠ:                Bc. Nikola Bechrová 
1176) RM projednala materiál Zastupitelstva Ol. Kraje, který 
se týkal dotací kraje na Podporu zkvalitnění služeb TIC s tím, 
že město by v případě schválení mohlo z celkových nákladů 
60.000,- Kč získat dotaci 15.000,- Kč. Na základě těchto 
skutečností RM doporučuje ZM přijetí dotace neschválit – 
vzhledem k výši dotace pouze 25% z celkových nákladů 
projektu mobilního průvodce Starého Města a okolí. 
1177) RM jednomyslně schvaluje  prodloužení začátku doby 
nočního klidu  na akci Čarodějnice dne 30.4 do 02.00 hodin 
dne 1.5.2014. 
1178) RM jednomyslně schvaluje poskytnutí finančního daru 
ve výši 10.000,- Kč veliteli JSDH Staré Město za 45 let 
činnosti v JSDH. RM tímto zároveň vyslovuje veliteli H. K. 
poděkování za práci pro JSDH a město Staré Město. 
1179)  RM bere na vědomí: 
- informaci o plnění usnesení,- vyjádřený nesouhlas se stavbou 
zpomalovacího prahu v ul. Fučíkova, - informace radní 
J. Tříleté o jednáních se společností Oil Team o přemístění 
čerpací stanice mimo náměstí 
Usnesení z 81. zasedání Rady města SM ze dne 07.5.2014 
1180)RM na základě předložené nabídky jednomyslně 
schvaluje nákup 50 ks publikace Kr. Sněžník a okolí na 
starých pohlednicích a fotogr. za cenu 280Kč/ks(vč. DPH). 
1181) RM jednomyslně schvaluje smlouvu o dílo na akci – 
Výměna oken kasárna mezi městem Staré Město a společností 
Ri okna. Cena dodávky činí 32.551,- Kč (vč. DPH). 
1182) RM jednomyslně schvaluje smlouvu o dílo na akci 
Přestavba ZŠ na MŠ – zhotovení vytápění. Cena dodávky činí 
291.610,- Kč (vč. DPH).  
1183) RM bere na vědomí informaci Komise pro zdravotní 
a sociální péči ohledně nabídky nepotřebného materiálu 
z bývalé turistické ubytovny učiněné Charitě Šumperk, která 
o materiál nemá zájem. Nepotřebné věci (matrace, postele 
apod.) budou dále nabídnuty Oddílu skautů Staré Město pro 
využití k jejich činnosti. 
1184) RM jednomyslně schvaluje přidělení bytů z majetku 
města: 
Byt č. 5 v domě č.p. 60, sídl. Budovatelů – N. R. 
Byt. č. 9 v č.p. 402, sídl. Budovatelů – V. F. 
Byt č. 2 v č.p., ul. Smetanova (KD) – K. M. 
Ostatní žadatelé budou zařazeni do seznamu uchazečů 
o městské byty. 
1185) RM bere na vědomí žádost o finanční příspěvek Fondu 
pro opuštěné a handicapované děti s tím, že tato nebude 
akceptována vzhledem k finančním možnostem města. 
1186) RM doporučuje ZM ke schválení odkup pozemků p.č. 
1434/11 a p.č. 1434/18, k.ú. Kunčice pod Králickým Sn. 
1187) RM doporučuje ZM ke schválení odkup pozemků p.č. 
2401/2, 2401/5 a p.č. 2432, k.ú. Nová Seninka od společnosti 
Úsovsko- komunikace v MČ, které jsou pro město významné.  

1188) RM projednala možnost instalace nové informační 
tabule k TIC s tím, že nová tabule by byla vhodná pro 
propagaci města a jeho okolí. Dle návrhu do volných polí RM 
navrhuje umístit odkazy na tyto lokality: 
- Kapitánův pomník a Aloisův pramen 
- Hraniční přechod Kladské sedlo 
- Cyklostezka a rybníky 

1189) RM jednomyslně schvaluje prodloužení výpovědi 
z nájmu na budovu v areálu bývalých kasáren v nájmu 
žadatele do 31.10.2014 s podmínkou, že do 31.5.2014 budou 
vyklizeny všechny stroje z pozemků města a tyto budou 
uvedeny do původního stavu. V případě, že toto nebude 
provedeno, původní termín výpovědi zůstává v platnosti.  
1190) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu u pozemku 
p.č. 62, k.ú. Kunčice pod Kr. Sněžníkem za účelem uskladnění 
balíků sena s podmínkou, že pozemek města nebude znečištěn.  
1191) RM bere na vědomí vyúčtování finančního příspěvku 
města pro Domov Sněženka Jeseník.  
1192) RM projednala možnost úprav chodníků na hřbitově. 
1193)RM jednomyslně schvaluje oddělení části pozemku p.č. 
1959/4, k.ú. Chrastice s tím, že oddělovaná část pozemku 
zůstane v majetku města jako přístup k nemovitostem s tím, že 
oddělovanou část města si majitelé rekreačních objektů 
odkoupí. 
1194) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu části 
pozemku p.č. 160/1, k.ú. Staré Město pod Kr. Sněžníkem 
o výměře 20 m2 za účelem zřízení skládky dřeva. 
1195) RM jednomyslně schvaluje žádost ZŠ a MŠ Staré Město 
o povolení jízdy dětského vláčku s tím, že schválení 
podmiňuje vyřízením všech povolení týkajících se zvláštního 
užívání MK. 
1196) RM jednomyslně schvaluje rozhodnutí při výkonu 
působnosti valné hromady SMPS s.r.o.: 
- Účetní závěrku společnosti za rok 2013 
- Vypořádání hospodářského výsledku společnosti za rok 

2013, kterým je zisk ve výši 356.049,40,- Kč 
 1197) RM bere na vědomí informaci tajemníka MěÚ týkající 
se odmítnutí nabídky občanů na pozemky z majetku města 
vzhledem k vysoké ceně. 
1198) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu vývěsní 
skříňky na náměstí pro společnost GAICO GROUP, s.r.o. za 
cenu 100,- Kč/měsíc. 
1199) RM bere na vědomí informaci o setkání starostů obcí 
v územním obvodu OPR Šumperk, které se uskuteční dne 
12.5.2014 od 10.00 hodin v KD v obci Ruda nad Moravou. 
RM deleguje na setkání místostarostu města. 
1200) RM jednomyslně schvaluje podání nabídky na odkup 
pozemků p.č. 47/6 a p.č. 58/4, k.ú. Staré Město pod Králickým 
Sněžníkem z majetku státu (ÚZSVM) do majetku města za 
částku 49.000,- Kč. V případě vyhodnocení nabídky města 
jako nejvýhodnější bude konečný odkup předložen ZM ke 
schválení. 
1201) RM jednomyslně schvaluje příspěvek ve výši 70.000,- 
Kč na zajištění akce „Výstup na Kr. Sněžník“ z prostředků 
Olomouckého kraje. 
1202)  RM bere na vědomí:- informaci o plnění usnesení 
- čerpání jednotlivých kapitol rozpočtu SMPS za rok 2013 
předložený ekonomkou společnosti 
- nabídku na pořízení zabezpečovacího systému 
- žádost obyvatel ul. Jesenická o opravu chodníku s tím, že 
tato bude posuzována dle finančních možností města 
a případně zařazena do plánu investičních akcí 
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- zpracovanou studii předloženou společností SURVIO řešící prostor náměstí ve Starém Městě 
- RM bere na vědomí informaci společnosti OIL Team týkající se přemístění čerpací stanice z prostoru náměstí. Stanovisko 
společnosti je takové, že nemá v plánu čerpací stanici přemístit. Společnost vyčíslila, že náklady na vybudování nové ČS se 
pohybují v částce cca 12 milionů Kč s tím, že lze uvažovat o odkupu ČS za částku 8 milionů Kč. Informace včetně předložené 
nabídky bude předložena ZM k projednání.  
- předloženou lékařskou zprávu ohledně zdravotního stavu syna p. K. jako podklad pro přidělení městského bytu 
- vyhodnocení marketingového plánu kina předloženého vedoucí organizační složky Kulturního zařízení 
 

PROGRAM KINA „SNĚŽNÍK“ VE STARÉM MĚSTĚPROGRAM KINA „SNĚŽNÍK“ VE STARÉM MĚSTĚPROGRAM KINA „SNĚŽNÍK“ VE STARÉM MĚSTĚPROGRAM KINA „SNĚŽNÍK“ VE STARÉM MĚSTĚ    
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Komise pro zdravotní a sociální péči informuje: 
Májové setkání seniorů    
Pátý ročník Májového setkání seniorů, spojený se soutěží „O nejlepší buchtičky staroměstské babičky“, se konal 16. května. 
Setkání zahájili tanečníci ze ZUŠ Šumperk – taneční obor Jindřichov, kteří pod vedením paní Kokešové předvedli tři krásná 
vystoupení: „Píšťalenka“, „Když se hory zelenaly“ a „Piráti“. Do soutěže o nejlepší buchtu bylo tentokrát přihlášeno osm 
různých sladkých moučníků. Po důkladném ochutnání všech dobrot přidělovali hosté anonymně body a stanovili tak pořadí 
výherců:  
1. místo: paní Marta Hýžďalová – 3BIT  
2. místo: paní Christel Krobotová – Míša řezy  
3. místo: paní Pavelková Marie st. – Řezy bramborovo-
ořechové a lístkové s jablky 
4. místo: paní Roháčková  Ludmila – moučník Á la vejce 
5. místo: paní Roháčková Ludmila – Domino 
6. místo: paní Christel Stanzelová – Ovocný řez  
7. místo: paní Pavelková Marie st. – Tvarohový mls 
Všechny soutěžící jsme odměnili malými dárky. Děkujeme 
hostům za návštěvu, všem účinkujícím, pomocníkům 
a sponzorům této akce: p. Karel Raczek – Penzion Národní 
dům, Mgr. Petr Kokeš – Staroměstská lékárna, paní 
Pavelková Marie ml. a st. a další.  

Květinový den 2014 
Ve Starém Městě jsme se již podeváté zapojili do Českého dne 
proti rakovině, který se konal 14. května. Neodmyslitelně 
k tomuto dni patří symbolická květina měsíčku lékařského, 
letos se stužkou tyrkysové barvy. Měli jsme přichystáno čtyři 
sta kusů květin a po celý den jsme je nabízeli kolemjdoucím 
lidem na náměstí. Zapečetěná pokladnička se postupně plnila 
nejen dvacetikorunami, což byla minimální cena za jednu 
kytičku, ale většina dárců přihodila navíc drobné nebo i větší 
obnos. Přestože počasí připomínalo spíš říjen než květen, 
zájemců o kytičku bylo hodně a navštívili náš prodejní stánek 
i s deštníkem. Každý rok je sbírka zaměřená na jedno klíčové 
téma, tentokrát to byla problematika nádorů plic a kouření. Ke 

květinám jsme proto dárcům nabízeli také informační materiály pojednávající nejen o prevenci vzniku tohoto onemocnění. 
Prodali jsme 275 ks kytiček, zbytek byl vrácen do pořádající agentury. Podle stanovených pravidel byla pokladnička druhý den 
na poště rozpečetěna a peníze přepočítány. Výsledný součet činil 6794,- Kč (v roce 2013 prodáno 340 květin, výnos 8371,- 
Kč). Děkujeme všem, kdo jste si koupili kytičku, a přispěli tak na boj proti rakovině. Další zajímavé informace o této akci 
najdete na www.denprotirakovine.cz.    

Pouťová dechovka pro seniory 
Na čtvrtek 24. července 2014 připravujeme Pouťové setkání seniorů v kulturním domě. Jako každým rokem, i letos zde 
k tanci a poslechu zahraje dechový orchestr ZUŠ z Veselí nad Moravou. Bližší informace přineseme v červencovém ZR.  

KZSP Staré Město   

UZÁVĚRKA PŘÍŠTÍHO ČÍSLA: STŘEDA 18.6.2014 
 

ZLATÝ ROH, měsíčník Města Staré Město, vychází k prvnímu dni v měsíci ve Starém Městě, vydává Město Staré 
Město, nám. Osvobození 166, 788 32 Staré Město. IČ 00303364, ev. č. MK ČR E 13110.  
Případné příspěvky doručte do TIC nebo na e-mail: tic.staremesto@tiscali.cz, info@mu-staremesto.cz 

UVEŘEJNĚNÉ PŘÍSPĚVKY NEMUSÍ NUTNĚ VYJADŘOVAT STANOVISKO VYDAVATELE. 
 


